
                    Møde i arealudvalget den 18/4 06. 
 
Tilstede: alle 5. 
 
Mødet skulle dels følge op fra tidligere idèer og arbejdsdeling og dels følge op på, 
hvor vi står nu. Der er afsat kr. 25.000 på budgettet for i år, og vi skal bruge det 
rammebeløb på en så god måde for fællesskabet som muligt. 
 
Dorrit: Kommunen kan ikke stille arbejdskraft til rådighed (ung i arbejde). Det ville 
være konkurrenceforvridende. Hun plæderede for flere træer og buske i vores 
bebyggelse – for at bryde det lidt kedelige og fantasiforladte syn over vores 
fællesarealer. F.eks kastanietræer langs Salpetermosevej – og f.eks syrener rundt 
omkring. Jørgen slog fast, at plantningen og størrelsen af træerne var livsvigtig. 
 
Michael: Se den  flotte mail vedr. spændende ture i vores nærområde. Lang 
diskussion om randområderne, som visse grundejere nærmest har gjort til deres egne 
– med ufremkomlighed, bevoksning, møddinger m.v. Det kan og skal vi have fjernet. 
Der blev her diskuteret mål/midler, Michaels punkt 1 skal nok omkring en 
generalforsamlingsbeslutning – for at virke gyldig nok. Hans punkt 2 og 3 kan lettere 
gennemføres. 
 
Søren ønskede mere fantasi i vores arealer, f.eks . legeland med træer til at klatre i og 
buske m.v. til at gemme sig i. 
 
Der var enighed om, at vi ikke behøver (dyrt) besøg af en arkitekt – det kan vi godt 
klare selv. 
 
Der blev talt om søen og arealerne omkring den. Kommunen vil ikke ofre penge til en 
oprensning – Kildedalen bruger skrænten ved søen til losseplads. Det ville være 
ønskværdigt, at man kunne gå en tur rundt om søen, men i øjeblikket virker den tanke 
håbløs. 
 
Næste møde: mandag den 8/5 klokken 17, ved pavillonen.    
 
                                                       Puv.  jørn  


